



شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

Date: 03-Mar-2019

After Compliments

Important decisions of the board of directors

The board of directors in its meeting held on 28-February-2019 has approved the followings:

(A) The audited financial statements of the Group and Parent Company for the period ended 31 December 2018.

(B) Recommendation of distribution of final cash dividend of 50% (0/050 baizes per share) of the paid up capital to the shareholders who are registered in the Company's register with Muscat Clearing and Depository Co. on the date of the Annual General Meeting.

(c) Annual General Meeting to be held on Tuesday, 26-March-2019.

Regards,

التاريخ: ٣ مارس ٢٠١٩

بعد التحيّة

أهم قرارات مجلس الإدارة

اعتمد مجلس الإدارة في إجتماعه المنعقد بتاريخ ٢٨ فبراير ٢٠١٩ القرارات التالية:-

١- الحسابات الختامية للمجموعة والشركة الأم للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨.

٢- رفع توصية للجمعية العامة العادية السنوية بالموافقة على توزيع أرباح نقدية بنسبة ٥٠٪ من رأس المال المدفوع أي بواقع (٠,٠٥٠ بيعة للسهم) الواحد لكل مساهمي الشركة وفق سجل المساهمين بشركة مسقط للمقاصة والإيداع بتاريخ الجمعية العامة.

٣- تحديد يوم الثلاثاء الموافق ٢٦ مارس ٢٠١٩ موعداً لإجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام



C.R.No. 10/5841/0

P.O. Box 566, Ruwi, PC 112, Sultanate of Oman
Tel: (968) 24717300, Fax: (968) 24714711
Customer Service Enquiries : (968)24717333

Website : www.omanflourmills.com
e-mail : info@omanflourmills.com



س.ت.رقم: ١٠/٥٨٤١/٠

ص.ب. ٥٦٦، روي، الرمز البريدي ١١٢، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤٧١٤٧١١ (٩٦٨)
خدمة متطلبات العملاء: ٢٤٧١٧٣٣٣ (٩٦٨)